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PROCES – VERBAL 

încheiat în cadrul şedinţei extraordinare a Consiliului Local al 

Municipiului Botoşani din data de 12 aprilie 2023 

 

 Prin dispoziția nr. 324 din 07.04.2023, Primarul Municipiului Botoşani a convocat Consiliul 

Local în şedinţă extraordinară pentru data de 12 aprilie 2023, ora 1000, în sala de ședințe „Mihai 

Eminescu” a Primăriei municipiului Botoșani.  

 

 Dispoziţia nr. 324 din 07.04.2023 este anexată la dosarul şedinţei.   

 

 Ordinea de zi a şedinței a fost adusă la cunoştinţă publică prin anunţ la avizierul Primăriei şi 

pe site-ul propriu. 

 

 Invitaţiile la şedinţă s-au făcut atât în scris, cât şi prin contactarea telefonică a consilierilor. 

 

 Este ascultat Imnul de Stat şi Imnul Uniunii Europene, după care se trece la derularea 

lucrărilor şedinţei. 

  

 Ordinea de zi a şedinţei este următoarea: 

1. Aprobarea procesului verbal al ședinței Consiliului Local al Municipiului Botoșani din data 

de 30.03.2023 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării unei finanțări rambursabile interne in 

valoare de 50.000.000 lei 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea procedurii de acordare a înlesnirii la plată sub forma 

scutirii unei cote de 75% din majorările  de întârziere aferente obligațiilor fiscale restante 

datorate bugetului local al Municipiului Botoșani de către persoanele fizice 

4. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 

292/2017 privind aprobarea „Regulamentului de organizare a circulaţiei rutiere în 

municipiul Botoşani şi a documentaţiei de delegare a gestiunii, prin negociere directă, către 

S.C. ELTRANS S.A., a activităţii de gestionare a parcărilor dotate cu parcometre si 

procedurilor aplicabile vehiculelor parcate neregulamentar în municipiu şi a activităţii de 

ridicare, blocare, transport, eliberare, relocare a vehiculelor staționate neregulamentar, 

abandonate sau fără stăpân, de pe domeniul public sau privat al municipiului Botoșani” 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea cumpărării de către Municipiul Botoşani a unor 

terenuri în suprafaṭă totală de 887,00 m.p. situate în zona străzii Armoniei, procedură 

demarată prin H.C.L. nr. 578 din 22.12.2022 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea cumpărării de către Municipiul Botoşani a unui teren 

în suprafaṭă totală de 737,00 m.p. situat în Municipiul Botoşani, str. Octav Onicescu, nr. 39, 

Judeṭul Botoṣani, procedură demarată prin H.C.L. nr. 580 din 22.12.2022 

7. Proiect de hotărâre privind trecerea unei construcții și a unui teren din domeniul privat în 

domeniul public al Municipiului Botoșani 

8. Proiect de hotărâre privind modificarea anexei conținând bunurile concesionate către S.C. 

„Modern Calor” S.A. Botoșani 

9. Proiect de hotărâre privind trecerea unor terenuri din domeniul privat în domeniul public al 

Municipiului Botoșani 

10. Proiect de hotărâre privind declararea ca bunuri aparținând domeniului privat de interes 

local al municipiului Botoșani, a unor imobile 
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11. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei conceptuale și a Temei de proiectare pentru 

realizarea obiectivului de investiții: „Rețea de Stații Inteligente şi Modernizarea 

Transportului Public la Nivelul Zonei Urbane Funcționale a Municipiului Botoșani - Orașul 

Bucecea 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei conceptuale și a Temei de proiectare pentru 

realizarea obiectivului de investiții: „Centrul integrat de mobilitate urbană din Municipiul 

Botoşani” 

13. Proiect de hotărâre privind împuternicirea reprezentanților Consiliului Local al Municipiului 

Botoșani în Adunarea Generală a Acționarilor la S.C. Eltrans S.A. Botoșani în vederea 

numirii administratorilor provizorii și aprobarea Profilului Consiliului de administrație al 

societății. 

 

Completarea nr. 1 a ordinii de zi este următoarea: 

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local și a bugetului instituțiilor și 

activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii pe anul 2023 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și statului de funcții ale Teatrului „Mihai 

Eminescu” Botoșani  

3. Proiect de hotărâre privind modificarea anexei nr. 2 la HCL nr. 121 din 30.03.2023 privind 

Statul de funcții al  aparatului de specialitate al primarului. 

 

Completarea nr. 2 a ordinii de zi este următoarea: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice faza Studiu de 

fezabilitate (SF) și a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții: 

„Închidere SST neconforme în Municipiul Botoșani, județul  Botoșani ”, finanțat prin 

Mecanismul Financiar al Spațiului Economic European (SEE) în cadrul Programului 

„Mediu, adaptare la schimbările climatice și ecosisteme (RO-MEDIU). 

 

La lucrările şedinţei participă 18 consilieri locali în funcție, lipsind doamnele consilier 

Monica Delia Adăscăliței și Ada Alexandrina Macovei și domnii consilieri Cătălin Mugurel Flutur, 

Maricel Corneliu Maxim și Eugen Cristian Țurcanu. 

 

Domnul consilier Marian Murariu se alătură ședinței la punctul 2 al ordinii de zi. 

 

Fiind supusă la vot învoirea doamnelor consilier Monica Delia Adăscăliței și Ada 

Alexandrina Macovei și a domnilor consilieri Cătălin Mugurel Flutur, Marian Murariu, Maricel 

Corneliu Maxim și Eugen Cristian Țurcanu, acestea au fost aprobate cu unanimitate de voturi a 

consilierilor prezenți (17). 

 

Fiind supusă la vot ordinea de zi, aceasta este aprobată cu unanimitate de voturi a 

consilierilor prezenți (17). 

 

Procesul verbal de la punctul 1 de pe ordinea de zi a fost aprobat cu unanimitate de voturi a 

consilierilor prezenți (17), cât și prin semnături. 

 

Notă: S-a alăturat lucrărilor ședinței domnul consilier Marian Murariu.  

 

Punctul 2 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea contractării unei 

finanțări rambursabile interne în valoare de 50.000.000 lei – este avizat favorabil de comisiile de 

specialitate nr. 1 și nr. 5. 

 



 

Proces verbal şedinţă extraordinară Consiliu Local Botoşani 

 din data de 12 aprilie 2023 

 

 

3 

 

Doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu – am o mică nelămurire la acest proiect, am 

văzut că durata creditului este de 10 ani, și avem o perioadă de grație de 24 de luni, și aș vrea să 

înțeleg de ce avem nevoie de această perioadă de grație și de ce plătim 2 ani în plus de dobândă, 

pentru că, practic, asta facem, prin această perioadă de grație de 2 ani. 

 

Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – termenul de 2 ani este pentru efectuarea 

tragerilor în ceea ce priveşte cheltuirea banilor, pentru că nu știm dacă îi cheltuim pe toți în 12 luni, 

iar plata dobânzii este o facilitate în primii 2 ani, doar a dobânzii, fără rate. Deci este o condiție pe 

care noi am pus-o atunci când am negociat acest credit. 

 

Doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu – să înțeleg că ne așteptăm să nu terminăm 

Teatrul în următorii 2 ani.  

 

Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – avem nevoie de o perioadă acoperitoare, dacă 

este o condiție avantajoasă în contractarea creditului, de ce să nu avem această perioadă? Dacă nu, 

aveam penalități și trebuia să tragem banii, stăteam cu banii în cont să plătim dobânzi, preferăm să 

stea în conturile băncii și să îi tragem pe măsură ce vor veni facturile. 

 

Domnul președinte de ședință Andrei Amos – salutăm și prezența colegului nostru, 

domnul Murariu Marian.  

 

 Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a 

consilierilor prezenți (18). 

 

Punctul 3 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea procedurii de 

acordare a înlesnirii la plată sub forma scutirii unei cote de 75% din majorările  de întârziere 

aferente obligațiilor fiscale restante datorate bugetului local al Municipiului Botoșani de către 

persoanele fizice – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5, nu prezintă 

discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți 

(18). 

 

Punctul 4 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea 

Hotărârii Consiliului Local nr. 292/2017 privind aprobarea „Regulamentului de organizare a 

circulaţiei rutiere în municipiul Botoşani şi a documentaţiei de delegare a gestiunii, prin negociere 

directă, către S.C. ELTRANS S.A., a activităţii de gestionare a parcărilor dotate cu parcometre si 

procedurilor aplicabile vehiculelor parcate neregulamentar în municipiu şi a activităţii de ridicare, 

blocare, transport, eliberare, relocare a vehiculelor staționate neregulamentar, abandonate sau 

fără stăpân, de pe domeniul public sau privat al municipiului Botoșani” – este avizat favorabil de 

comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat 

cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (18). 

 

Punctul 5 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea cumpărării de către 

Municipiul Botoşani a unor terenuri în suprafaṭă totală de 887,00 m.p. situate în zona străzii 

Armoniei, procedură demarată prin H.C.L. nr. 578 din 22.12.2022 – este avizat favorabil de 

comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5 și nefavorabil de comisia de specialitate nr. 3. 

 

Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – stimați colegi, am mai avut acest proiect pe 

ordinea de zi, și a fost respins, motivat de faptul că nu a întrunit 16 voturi, proiectul fiind unul de 

patrimoniu. Intenția noastră este să construim o parcare pe strada Armoniei, pe un teren care este 

parțial amenajat și care poate fi folosit chiar din momentul achiziţiei, pentru a concesiona locurile 
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de parcare, trebuie să tragem doar niște dungi, să amenajăm aceste locuri, iar prețul este unul foarte 

bun.  

Este părerea mea, în urma discuției pe care am avut-o cu comisia de negociere, din care fac 

parte membri din toate partidele politice prezente în Consiliul Local. Nu a fost nicio motivare în 

ședința anterioară la respingerea acestui proiect, de ce nu ați fost de acord; dacă ar fi fost vorba de 

un preț, de condiții, și înțeleg că este doar un vot politic, ceea ce creează neplăceri, chiar în situația 

aceasta, de a administra patrimoniul municipiului Botoșani, nemaivorbind de strada Armoniei, unde 

este o aglomerație de nedescris. Sunt mașini parcate pe alei, și pe o parte, și pe cealaltă, într-o zonă 

extrem, extrem de aglomerată. 

Această parcare ar fi rezolvat problema din zona respectivă și rugămintea este dacă putem 

să discutăm acest proiect, dacă nu îl considerați cu condiții avantajoase pentru Primărie, dacă mai 

putem face ceva sau să motivați votul, în primul rând, în fața cetățenilor, nu în fața mea, știind că în 

municipiul Botoșani avem o criză a locurilor de parcare și intenţia a fost menționată de la început: 

locuri de parcare și locuri de joacă pentru copii nu avem altă destinaţie pentru aceste terenuri, iar 

plata a fost negociată cu rate până la 4 ani, fără a avea o presiune suplimentară pe buget. 

 

Doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu – pe ambele proiecte, că subiectul e 

asemănător, aș vrea să știu câte locuri de parcare ne ies într-o parte și câte în parte cealaltă. Pentru 

că, în momentul acesta, ați spus să discutăm ... 

 

Domnul Iulius Gherase – într-o parte deja avem 5 locuri de parcare pe care încasăm de ani 

de zile redevență, și să mai pot face încă 10, avem și o rampă de gunoi. Armoniei și Ștefan Luchian. 

Din suprafața totală, pe 682 avem deja 5 locuri de parcare, ghena de gunoi pe c are nu o putem 

muta din zona respectivă, nu avem al teren pentru ghenă de gunoi, și se mai pot face încă 10 locuri 

de parcare pe partea de 600 mp. Pe cealaltă bucată, a fost un loc de joacă în trecut, iar în  momentul 

în care s-a restituit terenul, s-a desființat locul de joacă. La Onicescu, cu tot cu terenul nostru pe 

care îl avem în lateral, bănuiesc că se pot face 30-40 de locuri de parcare. 

 

Doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu – o întrebare, pe Armoniei, eu știu zona și 

știu unde a fost terenul de joacă, acolo facem parcare sau din nou loc de joacă. 

 

Domnul Iulius Gherase – loc de joacă. 

 

 

Doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu – o parte din banii aceștia poate ar trebui să 

îi duceți pe reabilitarea și îmbunătățirea locurilor de joacă existente în municipiul Botoșani, pentru 

că, la ora actuală, locurile de joacă din municipiul Botoșani sunt așa cum sunt, sunt vechi, cu 

pietriș, fără lucruri noi, care ar putea fi amplasate de așa manieră încât să fie și igienice, și 

frumoase, și să protejeze copii de lovituri, și așa mai departe. Deci, noi, practic, tot cumpărăm, dar, 

din ceea ce avem nu modernizăm nimic.  

Ce ar fi ca cu banii aceștia cu care doriți dumneavoastră să faceți un loc de joacă nou pe un 

teren nou cumpărat să îi introduceți în reabilitarea și modernizarea, nici măcar reabilitarea, ci 

modernizarea spațiilor de joacă din tot orașul, municipiul Botoșani? Eu merg prin oraș, zic să le fac 

moderne, pentru anul 2023. Cam asta este ideea pentru care nu sunt de acord cu aceste proiecte de 

hotărâre. 

Și toate aceste terenuri ai trebui scoase la piața libere, și, de ce nu, să obținem un preț al 

pieții, poate obținem un preț mai bun.  

 

Domnul Primar Cosmin Ionuț Andrei – aș vrea să completez cele spuse de 

dumneavoastră, sau să vă lămuresc. Anul trecut au fost preamenajate 7 locuri de joacă din cele 
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existente și anul acesta avem în plan reamenajarea altor 7-8 locuri de joacă din cele existente. În 

paralel, înființăm și locuri de joacă noi și, în acest moment, avem licitație pentru înfiinţarea a 5 

terenuri de joacă noi pe alte amplasamente care au avut altă destinație până acum: în cartierul 

Tulbureni, pe strada Ștefan Luchian, și încă 3-4 locuri. Terenul pe care dorim să îl achiziționăm pe 

strada Armoniei este în posesia unor persoane private care au dobândit acest teren în urma 

retrocedării, iar Primăria, în trecut, a avut amenajări pe aceste terenuri, așa cum a spus și colegul 

meu: rampă de colectare a deșeurilor, locuri de parcare de pe care au făcut încasări, și încercăm să 

corectăm o problemă. Ceea ce spuneți dumneavoastră, cu achiziția de pe piața liberă, cred că ați 

înțeles greșit. Noi redobândim niște terenuri sau pe strada Octav Onicescu dorim să achiziționăm 

niște terenuri de la privați, și oricum suntem într-o competiție cu dezvoltatorii de proiecte 

imobiliare care oferă prețuri mult mai mari și nu prea avem această oportunitate de a achiziționa 

terenuri ca să înfiinţăm locuri de joacă pentru copii și parcări. 

De cele mai multe ori, aceste terenuri ajung în proprietatea dumnealor și ne trezim în oraș 

tot cu vot în Consiliul Local, cu blocuri P+5, P+6, și nu avem unde să mai înființăm locuri de joacă 

sau locuri de parcare pentru riverani. 

Deci, a fost pe piața liberă acest teren, dar am avut această oportunitate și am negociat-o 

împreună cu comisia desemnată de dumneavoastră. Consider că este un vot politic, din ceea ce 

înțeleg eu, argumentele sunt derizorii, și vă rog să vă regândiți poziția, pentru că facem un mare 

deserviciu acestui oraș, refuzând să cumpărăm terenuri în zone extrem de aglomerate, iar dacă 

ajungem în situația să fim executați pe strada Armoniei, pentru că putem fi executați, nu avem unde 

să ducem acel loc de colectare a deșeurilor. 

 

Domnul consilier Marius Petru Rogojinschi – consider că e bine să avem o politică a 

oportunităților de natură pozitivă și constructivă prin aceea de a profita ori de câte ori avem ocazia 

și posibilitatea de a achiziţiona terenuri, pentru că, din urmă, se pot amenaja cele anterioare, dar, în 

același timp, se pot amenaja altele noi. Nu văd de ce trebuie să ne oprim și să ne blocăm în proiecte, 

când putem avansa și aduce din urmă la zi, cum se spune, și celelalte terenuri, cu utilizările care 

sunt gândite. 

De aceea, eu cred că este binevenită o politică sau o tactică de acest fel pentru 

modernizarea, pentru urbanizarea în niște parametri contemporani și civilizați ai municipiului 

nostru. Și, bineînțeles, lucrul acesta creează și o dinamică, o dezvoltare urbanistică de felul acesta, o 

sistematizare, creează o dinamică, care nu poate fi decât în avantajul municipiului nostru și a 

civilizației în care existăm. 

 

Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – o intervenție scurtă, dacă tot se raporta 

doamna Lupașcu la piața liberă, ne putem raporta la un loc de parcare, la cât costă el astăzi pe piața 

liberă, 3-5 mii de euro, și dacă înmulțim, doar pe Octav Onicescu, cu număr de locuri de parcare, 

40-50 de locuri de parcare care se fac acolo, faceți dumneavoastră un calcul dacă Primăria Botoșani 

iese sau nu iese în câștig, este un calcul foarte simplu, un calcul economic, în care Primăria iese nu 

pe termen mediu, ci pe termen scurt în câștig. 

 

Domnul președinte de ședință Andrei Amos – aș dori să precizez și eu câteva aspecte, în 

legătură cu expresia „vot politic”, poate a fost o expresie nefericită, am fost în comisia de negociere 

a preșului pentru aceste terenuri, și am fost de acord cu procedura în sine, asta nu înseamnă că am 

fost de acord și cu preșurile cu care Primăria le-a obținut pentru aceste terenuri, și mă refer aici la 

terenul de pe Armoniei și Ștefan Luchian, s-a cerut 100 mii euro, noi am obținut 95 mii euro, iar la 

cel de pe Onicescu s-au cerut 120 de mii de euro și noi am obținut 115 mii de euro, deci negocierea, 

din punctul meu de vedere, nu a fost una care să aducă un beneficiu substanțial Primăriei. 
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Ceea ce doresc eu să subliniez este următorul fapt, se poate obține și mai mult și mai bine, 

printr-o eventuală renegociere. Pot fi proprietarii chemați la o renegociere și putem obține o sumă 

mult mai bună pentru Primărie, asta am vrut să precizez. 

 

Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – ar trebui să raportăm aceste sume și la 

faptul că sunt plătite în rate, fără plata altor dobânzi, la unul din terenuri, mi se pare, chiar pe 4 ani, 

iar celălalt pe 2 ani, cred că sunt considerente foarte importante raportate la investiție și la 

beneficiile acestei investiții, doar dumneavoastră v-ați exprimat opinia, cu tot respectul, data 

trecută, că nu vedeți oportunitatea acestei investiții, acum spuneți raportată la preț, cum considerați 

dumneavoastră. 

 

Domnul președinte de ședință Andrei Amos – am spus preț și oportunitate, nu scoateți din 

context. 

 

Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – și dacă doriți, domnule consilier, vă 

invităm, domnul Cosmin Andrei are aproape în fiecare săptămână întâlniri cu cetățenii, vă invităm 

la o întâlnire cu cetățenii pe strada Octav Onicescu, ca să vedeți oportunitatea acestor investiții 

raportate la dorințele cetățenilor de acolo și poate vă plimbați prin zona respectivă să vedeți nevoia 

de locuri de parcare. 

 

Domnul președinte de ședință Andrei Amos – mulțumesc, așteptăm invitația 

dumneavoastră, până acum, în doi ani, nu am primit nicio invitație.  

 

Domnul consilier Constantin Liviu Toma – chiar dacă nu am făcut parte din aceste 

comisii de negociere, eu vreau să anunț faptul că voi vota aceste două proiecte, pentru că am înțeles 

foarte bine oportunitatea acestor proiecte. Ceea ce nu înțeleg, și pentru a putea demonstra colegilor 

mei din partea stângă că nu există un vot politic, le-aș recomanda să analizeze cu atenție aceste 

două proiecte. Având în vedere faptul, și aici cred că o să fiți de acord cu mine, așa cum PSD-ul, la 

nivel național, a venit în sprijinul PNL-ului la guvernare, aș face o recomandare, și o sugestie, în 

același timp, colegilor, ca dovadă de fair-play, având în vedere și faptul că ne aflăm în această 

săptămână luminată, să voteze aceste două proiecte, și să dea dovadă de fair-play. 

 

Fiind supus la vot proiectul de hotărâre, acesta este respins cu 13 voturi pentru, 2 voturi 

împotrivă (doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu și domnul consilier Daniel Botezatu) și 3 

abțineri (doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu și domnii consilieri Andrei Amos și Cătălin 

Boboc). 

 

Punctul 6 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea cumpărării de către 

Municipiul Botoşani a unui teren în suprafaṭă totală de 737,00 m.p. situat în Municipiul Botoşani, 

str. Octav Onicescu, nr. 39, Judeṭul Botoṣani, procedură demarată prin H.C.L. nr. 580 din 

22.12.2022 – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1 și nr. 5 și nefavorabil de comisia 

de specialitate nr. 3, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este respins cu 13 voturi 

pentru, 2 voturi împotrivă (doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu și domnul consilier Daniel 

Botezatu) și 3 abțineri (doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu și domnii consilieri Andrei 

Amos și Cătălin Boboc). 

 

Punctul 7 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind trecerea unei construcții și a 

unui teren din domeniul privat în domeniul public al Municipiului Botoșani – este avizat favorabil 

de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este 

acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (18). 
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Punctul 8 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind modificarea anexei conținând 

bunurile concesionate către S.C. „Modern Calor” S.A. Botoșani – este avizat favorabil de comisiile 

de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este acesta este 

aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (18). 

 

Punctul 9 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind trecerea unor terenuri din 

domeniul privat în domeniul public al Municipiului Botoșani – este avizat favorabil de comisiile de 

specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 

unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (18). 

 

Punctul 10 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind declararea ca bunuri 

aparținând domeniului privat de interes local al municipiului Botoșani, a unor imobile – este avizat 

favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, 

acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (18). 

 

Punctul 11 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei conceptuale 

și a Temei de proiectare pentru realizarea obiectivului de investiții: „Rețea de Stații Inteligente şi 

Modernizarea Transportului Public la Nivelul Zonei Urbane Funcționale a Municipiului Botoșani - 

Orașul Bucecea – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă 

discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți 

(18). 

 

Punctul 12 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei conceptuale 

și a Temei de proiectare pentru realizarea obiectivului de investiții: „Centrul integrat de mobilitate 

urbană din Municipiul Botoşani” – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 3 și 

nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a 

consilierilor prezenți (18). 

 

Punctul 13 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind împuternicirea 

reprezentanților Consiliului Local al Municipiului Botoșani în Adunarea Generală a Acționarilor 

la S.C. Eltrans S.A. Botoșani în vederea numirii administratorilor provizorii și aprobarea 

Profilului Consiliului de administrație al societății – este avizat favorabil de comisia de specialitate 

nr. 5. 

 

Domnul președinte de ședință Andrei Amos – așteptăm propuneri din partea 

dumneavoastră. 

 

Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – domnul Drelciuc Simion, domnul Beilic 

Andrei, domnul Ciocan Vasile, domnul Cătălin Ursu, domnul Dorin Vlas.   

 

Domnul președinte de ședință Andrei Amos – alte propuneri? Nu sunt. Propun ca acest 

proiect să îl discutăm la sfârșitul ședinței, pentru că urmează vot secret.  

La art. 3, trebuie făcută propunere și pentru data când va avea loc ședința. Până la finalul 

ședinței, când votăm proiectul, vom stabili și data, da? 

 

Punctul 1 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind rectificarea 

bugetului local și a bugetului instituțiilor și activităților finanțate integral sau parțial din venituri 

proprii pe anul 2023 – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 1, nr. 4 și nr. 5, nu 
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prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 17 voturi pentru și 1 vot împotrivă 

(domnul consilier Andrei Amos). 

 

Punctul 2 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

organigramei și statului de funcții ale Teatrului „Mihai Eminescu” Botoșani – este avizat favorabil 

de comisiile de specialitate nr. 4 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la vot, acesta este 

aprobat cu 17 voturi pentru și 1 abținere (doamna consilier Raluca Ștefania Curelariu). 

 

Punctul 3 de pe completarea nr. 1 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind modificarea 

anexei nr. 2 la HCL nr. 121 din 30.03.2023 privind Statul de funcții al  aparatului de specialitate al 

primarului – este avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 4 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, 

fiind supus la vot, acesta este aprobat cu 17 voturi pentru și 1 abținere (doamna consilier Raluca 

Ștefania Curelariu). 

 

Punctul 1 de pe completarea nr. 2 a ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind aprobarea 

documentației tehnico-economice faza Studiu de fezabilitate (SF) și a indicatorilor tehnico-

economici pentru obiectivul de investiții: „Închidere SST neconforme în Municipiul Botoșani, 

județul  Botoșani”, finanțat prin Mecanismul Financiar al Spațiului Economic European (SEE) în 

cadrul Programului „Mediu, adaptare la schimbările climatice și ecosisteme (RO-MEDIU) – este 

avizat favorabil de comisiile de specialitate nr. 2, nr. 3 și nr. 5, nu prezintă discuții, și, fiind supus la 

vot, acesta este aprobat cu unanimitate de voturi a consilierilor prezenți (18). 

 

Punctul 13 de pe ordinea de zi – Proiect de hotărâre privind împuternicirea 

reprezentanților Consiliului Local al Municipiului Botoșani în Adunarea Generală a Acționarilor 

la S.C. Eltrans S.A. Botoșani în vederea numirii administratorilor provizorii și aprobarea 

Profilului Consiliului de administrație al societății – este avizat favorabil de comisia de specialitate 

nr. 5. 

 

Domnul președinte de ședință Andrei Amos – rog comisia de validare să își intre în 

atribuții. 

 

Se începe procedura de vot.  

 

Domnul președinte de ședință Andrei Amos – stimați colegi, în urma votului 

dumneavoastră, domnul Drelciuc Simion a obținut 15 voturi, domnul Beilic Andrei Constantin 14 

voturi, domnul Ciocan Vasile 14 voturi, domnul Ursu Cătălin 12 voturi, deci acești 4 sunt admiși. 

Domnul Dorin Vlas a obținut 5 voturi, este respins. 

Doamna Secretar general spune că trebuie făcută altă propunere pentru a completa membrii 

consiliului de administrație provizoriu. Domnule Buhăianu? 

 

Domnul consilier Constantin Liviu Toma – eu îl propun pe Albert Tanasă. 

 

Domnul președinte de ședință Andrei Amos – altă propunere? Nu este. Facem buletine de 

vot. 

 

Domnul președinte al comisiei de validare Călin George Bosovici – stimați colegi, 5 

voturi „da”, 10 voturi „nu”, pentru domnul Albert Tanasă. 
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Domnul președinte de ședință Andrei Amos – avem 15 voturi valabile, 5 voturi „da” și 10 

voturi „nu” pentru domnul Albert Tanasă. 

O propunere pentru dată? 

 

Domnul consilier Bogdan Ciprian Buhăianu – mâine. 

 

Domnul președinte de ședință Andrei Amos – deci pe data de 13.  

 

Fiind supus la vot proiectul de hotărâre per ansamblu cu cele 4 propuneri aprobate și data 

stabilită, acesta este aprobat cu 14 voturi pentru, 2 voturi împotrivă (domnii consilieri Andrei Amos 

și Cătălin Boboc) și 2 abțineri (doamna consilier Cătălina Camelia Lupașcu și domnul consilier 

Cătălin Boboc). 

 

Epuizându-se materialele din ordinea de zi şi timpul alocat şedinţei de astăzi, domnul 

preşedinte de şedinţă – consilier Andrei Amos – declară lucrările şedinţei închise.  

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,     SECRETAR GENERAL, 

          Consilier,                    Oana Gina Georgescu 

       Andrei Amos 

 

 

 

 

 

   Redactat și dactilografiat,  

                                                  Alina Ecaterina Manolache  

 

 


